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باشگاه لیورپول از پیراهن اول خود برای فصل آینده یعنی فصل ۲۰۲۰-
۲۰۲۱ رونمایی کرد. قرارداد پنج ساله لیورپول با نیوبالانس در تاریخ اول 
ژوئن یعنی ۲ماه پیش به پایان می رسید، ولی به دلیل وقفه در طول فصل 
در نتیجه بحران اپیدمی کرونا، تصمیم بر آن شد که قرارداد لیورپول و 
نایک رسما از تاریخ اول  آگوست آغاز شود. از نکات جدید پیراهن لیورپول 
خط های سفیدی است که روی سرشانه ها و یقه این پیراهن قرار گرفته 
است. لوگوی نایک روی سینه پیراهن جدید لیورپول خودنمایی می کند.

عکس خبری
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بعد از نیوکاسل
پروژه میلان کلید خورد

بن سلمان به دنبال 
احیای روسونری

فروش میلان به کنسرسیوم عربستان سعودی به 
ریاست محمد بن سلمان می تواند محقق شود، 
زیرا خبرهایی از عربستان به گوش می رسد که پس 
از منتفی شدن خرید باشگاه نیوکاسل، علاقه به 
خرید میلان بیشتر شده است. به گزارش نشریه 
صنادیق عربستان سعودی، صندوق سرمایه سلطنتی 
نیوکاسل،  از منتفی شدن خرید  عربستان پس 
به دنبال این است تا باشگاه میلان را خریداری 
کند. گفته می شود میلان با توجه به پیشرفت در 
زمینه های تجاری و فنی، اکنون در موقعیت بهتری 
قرار دارد و این فروش می تواند رؤیای هواداران 
را تحقق ببخشد. بر اساس گزارش  های صنادیق، 

میلان در صورت خریداری توسط سعودی ها، به 
ثروتمندترین باشگاه جهان تبدیل خواهد شد و 
می تواند با خریدهای بزرگ، دوباره به جمع بزرگان 
اروپا و جهان برگردد. براساس این گزارش بعد از آنکه 
اتحادیه فوتبال انگلیس به بن سلمان اجازه ورود به 
لیگ برتر را نداد، این شاهزاده سعودی به دنبال راهی 
است تا به هر نحوممکن مالکیت یکی از تیم های 
بزرگ اروپایی را به عهده بگیرد. این روزنامه همچنین 
در ادامه گزارش خود آورده است رؤیاپردازی های 
بن سلمان تا جایی است که او می  خواهد لیونل 
مسی، ستاره آرژانتینی بارسا، را هم به میلان بکشاند 
و پیراهن روسونری را بر تن او کند. خرید رونالدوی 

پرتغالی و ایجاد خط حمله ای متشکل از زلاتان، 
مسی و رونالدو جزو برنامه های این شاهزاده متمول 
سعودی است. در ماه های اخیر اخبار زیادی در مورد 
یک گروه سرمایه گذار به سرپرستی صندوق عمومی 
عربستان سعودی تحت مالکیت بن سلمان و با 
پیشنهاد سیصدمیلیون پوندی برای خرید نیوکاسل 
منتشر شده بود. شبکه اسکای اسپورتس اعلام کرد 
صندوق سرمایه گذاری عربستانی تحت مالکیت 
بن سلمان به دلیل طولانی شدن روند و چالش های 
ناشی از بحران کرونا، رسما از خرید باشگاه نیوکاسل 
انصراف داد. این گروه در بیانیه ای اعلام کرد: به علت 
رقم خوردن روند طولانی مدت و غیرقابل پیش بینی، 

قرارداد تجاری بین گروه سرمایه گذاری و مالکان 
باشگاه منقضی شده است. درحالی که مشحص 
نیست فصل بعد چه زمانی آغاز می شود، امکان 
سرمایه گذاری باثبات فراهم نیست. نیوکاسل 
بیش از ۵۰ سال است موفق به کسب یک جام 
بزرگ نشده و هواداران این باشگاه امیدوار بودند 
با سرمایه گذاری گروه جدید و جذب بازیکنان تازه 
و کادر فنی قدرتمند، وضعیت این باشگاه تغییر 
کند، اما دست کم فعلا این اتفاق رخ نخواهد داد. 
البته بخشی از هواداران نیوکاسل نیز که نسبت به 
سیاست های بن سلمان احساس خوبی نداشتند، 

از به هم خوردن این معامله ابراز رضایت کرده اند.

لباس دوم رئال، براى دختربچه ها مناسب است!
واکنش های مختلف به کیت دوم مادریدی ها که با اعتراض گسترده هواداران مواجه شد

باشگاه رئال مادرید روز جمعه از پیراهن های 
اول و دوم خود برای فصل ۲۰۲۱-۲۰۲۰ 
رونمایی کرد. پیراهن اول و دوم رئال که 
توسط کمپانی آدیداس تولید شده، با استقبال 
هواداران این تیم روبه رو شد؛ اما آنچه بیشتر 
واکنش ها را برانگیخت، رنگ پیراهن دوم رئال 
بود. پیراهنی که به صورت کاملا صورتی عرضه 
شده است. تاکنون واکنش ها به پیراهن دوم جدید رئال 
طیفی از علاقه مندی تا تمسخر را به دنبال داشته است، 
ولی با نگاهی به پیراهن های دوم و سوم مادریدی ها 
در سا ل های اخیر به نظر می رسد رئال و آدیداس در 
نزدیک به یک دهه اخیر بارها در پیراهن های دوم و 
سوم خود از رنگ های عجیب و کم سابقه برای پیراهن 

تیم های فوتبال، رنگ هایی مثل صورتی و بنفش 
روشن و سبز فسفری استفاده کرده اند.

نکته جالب اینجاست که استفاده از لباس های 
رنگی به عنوان پیراهن دوم و سوم رئال مادرید از 
فصل ۲۰۱۳-۲۰۱۴ آغاز شده و پیش از آن سابقه 
ندارد؛ یعنی رئال و آدیداس در ۷ سال گذشته ظاهرا 
تصمیم گرفته اند حالا که نمی توانند در پیراهن اول 
باشگاه به جز رنگ سفید سنتی از رنگی دیگر استفاده 
کنند، خلاقیت خود در طراحی را برای لباس های 
دوم و سوم این تیم کنار بگذارند. یک نکته جالب 
دیگر این است که عملا رئال مادرید در انتخاب این 
رنگ ها دخالت چندانی ندارد و این کمپانی آدیداس ، 
تأمین کننده اصلی البسه و لوازم ورزشی باشگاه است 

که هر فصل با اهداف تبلیغاتی مدنظر خود دست به 
طراحی لباس ها می زند.

البته آدیداس بعد از انجام طرح ها آن ها را به باشگاه 
ارائه کرده و بعد از موافقت رئال است که شروع به تولید 
می کند؛ ولی با توجه به مبلغ هنگفتی که آدیداس 
هرساله به عنوان اسپانسر به رئال مادرید می پردازد، 
بابت گرفتن موافقت این تیم با طرح هایش چندان 
نگرانی ندارد و خود را برای خلاقیت در طراحی آزاد 
می بیند؛ به ویژه وقتی پای پیراهن های دوم و سوم 
در میان باشد. تنها چیزی که درواقع برای آدیداس 
اهمیت دارد، فروش هرچه بیشتر این پیراهن ها در 

سطح دنیا و کسب درآمد بیشتر است.
اما در اینجا بد نیست به برخی واکنش هایی که کاربران 

در فضای مجازی نسبت به پیراهن دوم رئال مادرید 
در فصل ۲۰۲۰-۲۰۲۱ نشان داده اند، اشاره کنیم.

یک کاربر با نتشار پیامی در صفحه شخصی اش 
نوشته است: از الان بازیکنانی مثل راموس، کاسمیرو 
یا وینیسیوس را در این لباس تصور می کنم، واقعا 

چرا؟
 کاربری دیگر که از طرح پیراهن دوم جدید 
رئال بسیار ناراحت است، در توئیتی می پرسد واقعا 
آدیداس برای انتخاب این طرح با کسی مشورت 

کرده است؟
 کاربر دیگری که به نظر می رسد هوادار 
منچستریونایتد است، می گوید با اینکه از پیراهن 
جدید یونایتد راضی نیست، ولی آن را بر اساس 
سنت همیشگی خواهد خرید؛ اما هر ۲ پیراهن اول 
و دوم رئال را می خرد، چون از طرح آن ها بسیار 

راضی است.
 و یک کاربر توئیتر با یک تصویر، طعنه ظریفی 
به طرح پیراهن دوم رئال زده است و به نظر می رسد 

آن را پیراهنی مناسب برای دختربچه ها می داند.
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روزنامـه های
جــــــهان

روزنامه گاتزتا
GAZZETTA
بانو، پیرلو اینجاست

آندره آ پیرلو نیز به باشگاه 
یوونتوس برگشت. او سرمربی 
تیم زیر بیست وسه ساله ها شد 
و شاید در آینده روی نیمکت 
تیم اول باشگاه بنشیند.

روزنامه توتو
TUTTO
پیرلو با ساری یاد می گیرد

آندره آ پیرلو، سرمربی تیم 
زیر بیست وسه ساله های 
یوونتوس شده، اما قرار است با 
مائوریتسیو ساری هم کار کند.

روزنامه مارکا
MARCA
مادرید می تواند شما را 
ردیابی کند

پپ گواردیولا اعتقاد دارد هنوز 
کار رئال مادرید تمام نشده 
است و آن ها می توانند در بازی 
برگشت مقابل سیتی شکست 
دور رفت را جبران کنند.

روزنامه اسپورت
SPORT
من سیتی برای 
به خدمت گرفتن روبرتو فشار 
می آورد!

باشگاه انگلیسی 
به خدمت گرفتن این مدافع 
را در اولویت قرار داده و از قبل 
به بارسا اطلاع داده که به این 
بازیکن بسیار علاقه مند است.

؟؟

حدادی فر:
امسال اتفاقات 

عجیبی برای 
ما رخ داد و 
این فصل 

عجیب ترین 
فصل برای 
من بود که 

سال هاست در 
تیم ذوب آهن 
بازی می کنم. 

فقط امیدوارم 
در ادامه راه با 

تدابیر مدیران 
از این وضعیت 

خارج شویم.

رونالدو:
حالا شاید 
گفتن این 

جملات کار 
آسان تری 
باشد، اما 

حقیقت این 
است که در آن 

مقطع واقعا 
می خواستم به 
اینتر بازگردم. 
هر کاری هم 
که از دستم 

ساخته بود، 
برای بازگشت 

به این تیم 
انجام دادم و 

تا جای ممکن 
هم صبر کردم، 
اما آن ها من را 
نمی خواستند.

تدابیر مدیران 
از این وضعیت 

خارج شویم.
اما آن ها من را 
نمی خواستند.

 

سانچو
نشریه ایندیپندنت ادعا 
کرد که باشگاه بورسیا 
دورتموند با انتقال جیدون 
سانچو به منچستریونایتد 
موافقت کرده است. 
سانچو تابستان۲۰۱۷ با 
تنها ۷٫۷میلیون یورو از 
سیتی جذب شد، درحالی که 
هیچ کس روی او شناخت 
نداشت؛ ولی به سرعت 
توانست به یک ستاره 
تأثیرگذار تبدیل شود.

حاج صفی
مدافع تیم ملی فوتبال ایران 
که از مدتی قبل موردتوجه 
آریس قرار داشت، با این 
باشگاه شهر سالونیکی به 
توافق نهایی رسیده است. 
احسان حاج صفی با سابقه 
بازی در تیم های پانیونیوس 
و المپیاکوس به سوپرلیگ 
یونان بازمی گردد.

بهنام سراج
سرمربی تیم فوتبال 
صنعت نفت آبادان، که 
پس از بازی تیمش مقابل 
شهرخودرو دچار فشار 
عصبی شده و پس از آن 
در بخش CCU بیمارستان 
امام خمینی آبادان بستری 
شده بود، صبح دیروز با 
نظر پزشکان از بیمارستان 
مرخص شد.

مسوت اوزیل
ستاره آلمانی آرسنال، 
برخلاف ادعاهای مطرح شده 
احتمالا فصل بعد هم در 
لندن توپ خواهد زد. طبق 
ادعای روزنامه دیلی میرر، 
اوزیل سی ویک ساله فصل 
بعد هم در تیم آرسنال 
خواهد ماند تا قراردادش با 
تیم لندنی به اتمام برسد.

رونالدینیو
ستاره سابق برزیل و 
بارسلونا، پس از ۴ماه 
حضور در بازداشت خانگی 
در پاراگوئه، سرانجام آزاد 
شد. رونالدینیوی چهل ساله 
اسفند سال گذشته  به دلیل 
تلاش برای ورود به کشور 
پاراگوئه با استفاده از یک 
پاسپورت جعلی، بازداشت 
شده بود.

گریزمان
تمرین بارسلونا برای مصاف 
روز شنبه آینده مقابل ناپولی 
در کمپ خوان گامپر به انجام 
رسید و نکته مهم این تمرین، 
حضور دوباره گریزمان بود. 
گریزمان در بازی ماه گذشته 
برابر وایادولید مصدوم شد 
و ۲ هفته پایانی لالیگا را از 
دست داد.

کالدرون
سرمربی سابق پرسپولیس 
به دلیل شیوع ویروس 
کرونا نمی تواند در جشن 
قهرمانی این تیم شرکت کند. 
گابریل کالدرون که این تیم 
را در پایان نیم فصل نخست 
لیگ به صدر جدول رساند، 
با منتشرکردن پیامی در 
صفحه اینستاگرام خود این 
دعوت را رد کرد.

کیانوش رستمی
ستاره وزنه برداری کشورمان 
مدعی شد از حضور در 
المپیک ناامید نشده و 
فقط منتظر زمان برگزاری 
مسابقات کسب سهمیه 
المپیک است. کیانوش 
دراین باره گفت به حضور 
در این وزن عادت کرده ام و 
وضعیت بدنی ام از هر لحاظ 
آماده است.

رسیدگی به پرونده تعلیق جودو قطعی شد

دادگاه بین المللی حکمیت ورزش با ارسال نمابری به تهران از 
برگزاری قطعی جلسه رسیدگی به تعلیق جودوی ایران خبر داد. 
 «CAS» در فهرستی که مدتی قبل ازسوی دادگاه بین المللی
منتشر شده بود، خبری از جلسه رسیدگی به پرونده جودوی 
ایران نبود. ازهمین رو فدراسیون جهانی در مکاتبه با این نهاد 
بین المللی دراین باره سؤال کرد که همان زمان، برگزاری جلسه 
به تأیید رسید؛ اما روز جمعه دادگاه بین المللی حکمیت ورزش 
با ارسال نمابری به فدراسیون جودو، لیست برگزاری جلسات 
را اعلام کرده که تاریخ ۱۶ســپتامبر۲۰۲۰، ۲۶شهریورماه، 
برای رسیدگی به جلسه مسائل بین فدراسیون جودوی ایران و 

فدراسیون جهانی جودو تعیین شده است.

پیشنهادهای جدید به طارمی و جهانبخش

ســتاره های ایرانی شــاغل در فوتبال اروپا با پیشــنهادهای 
جدیدی مواجه شدند. به گزارش روزنامه فاناتیک ترکیه، ادعای 
غافل گیرکننده ای در فنرباغچه مطرح شــده که آن هم اقدام 
برای انتقال علیرضا جهانبخش، ملی پوش ایرانی تیم برایتون 
انگلیس است. بر اســاس این گزارش، تیم فنرباغچه ترکیه با 
توجه به قرارداد بلندمدت علیرضا جهانبخش با برایتون و قیمت 
گران این بازیکن، پیشنهاد انتقال قرضی را به تیم انگلیسی داده 
است. همچنین رسانه های پرتغالی خبر دادند تیم براگا با انتقال 
ســی میلیون یورویی پائولینهو به ولورهمپتون انگلیس قصد 
دارد تا مهدی طارمی، مهاجم ایرانی ریوآوه را با پرداخت مبلغ 
قابل ملاحظه ای خریداری کند. به نظر می رسد پیشنهاد مالی 
براگا برای ریوآوه بهتر از سایر رقم های پیشنهادی از تیم های 
مطرح پرتغال همانند بنفیکا و پورتو اســت. مهدی طارمی در 

فصل اخیر لیگ برتر پرتغال، ۱۸ گل به ثمر رساند.

شکایت نفتی ها از عرب براقی

باشگاه صنعت نفت آبادان شکایتی علیه تیم داوری دیدار این 
تیم مقابل شهرخودرو به کمیته انضباطی و کمیته داوران ارسال 
کرد. دیدار ۲ تیم صنعت نفت آبادان و شــهرخودرو درحالی با 
تساوی یک بر یک به پایان رســید که تیم نفت به تصمیمات 
داوری این دیدار کــه برعهده امیر عرب براقی بود، به شــدت 
معترض بود. صحنه هایی از این دیدار باعث شــد که باشــگاه 
صنعت نفت نیز دیروز اعتراض خود را در نامه ای کتبی به کمیته 

انضباطی و کمیته داوران ارسال کند.

پاریسی ها فاتح سه گانه فرانسه شدند

تیم پاری ســن ژرمن جمعه شب توانســت با برد در جام لیگ 
فرانسه، سه گانه داخلی این کشور را کســب کند؛ اما این برد 
برای آن ها هزینه های گزافی داشت، زیرا به نظر می رسد لیوین 
کورزاوا و مائورو ایکاردی دچار مصدومیت شده اند و این مسئله 
پیش از دیدار مقابل آتالانتا، پاریسی ها را دچار مشکل می کند. 
پس از پایان بازی اخبار مهمی از رختکن PSG به گوش رسید. 
مائورو ایکاردی کــه در دقیقه۵۸ از بازی بیــرون رفته بود، با 
گذاشتن یخ روی پایش ادامه بازی را از روی نیمکت تماشا کرد 
و کورزاوا نیز با مصدومیت، زمین را تــرک کرد. در کنار این ۲ 
بازیکن، تیاگو سیلوا نیز تعویض شده بود که این تعویض بیشتر 
محتاطانه به نظر می رسید؛ اما مســئله اصلی آنجا بود که این 

بازیکن پایش را هنگام نشستن روی نیمکت بسته بود.

اورتون به دنبال مدافع رئال

باشــگاه اورتون با ارائه پیشنهادی هجده میلیون پوندی علاقه 
خود برای جذب ســرجیو رگیلون، مدافع چپ رئال مادرید، را 
ابراز کرده است. رگیلون که فصل گذشــته به عنوان بهترین 
مدافع چپ لالیگا شناخته شد، نتوانسته است جایگاه ثابتی در 
این تیم برای خود دست و پا کند و حالا چند باشگاه برای جذب 
این بازیکن ابرازعلاقه کرده اند که به نظر می رسد با توجه به ارائه 
پیشنهاد مالی بهتر ازسوی اورتون، این تیم از سایر رقبا پیش 
افتاده باشد. رگیلون که به صورت قرضی به سویا پیوسته بود، 
نقشی کلیدی در ترکیب این تیم نیز ایفا کرد و با تأثیری که در 
کسب سهمیه لیگ قهرمانان با قرارگرفتن در رتبه چهارم جدول 

رده بندی داشت، به بازیکن محبوب هواداران تبدیل شد.

خداحافظی ملی پوش سابق آلمان 
در ۳۲سالگی

مدافع ســابق تیم ملی فوتبال آلمان که توانســت با این تیم 
قهرمانی در جام جهانی۲۰۱۴ را به دســت بیاورد، از فوتبال 
خداحافظی کرد. بندیکت هومــدس در جام جهانی۲۰۱۴ با 
آلمان جام قهرمانی را بالای ســر برد. او تصمیم گرفت که در 
سی ودوسالگی از دنیای فوتبال خداحافظی کرده و دوستداران 
خود را شوکه کند. پیش از این نیز شورله، دیگر هم بازی هومدس، 
تصمیم گرفت در بیست  ونه سالگی از دنیای فوتبال خداحافظی 

کند که این خداحافظی نیز در نوع خود بسیار عجیب بود.

تاتنهام
هاتسپرها

یکی از خود ما

باشگاه لندنی با انتشار این 
پست از زحمات کاپیتان 
ملی پوشش تقدیر کرد.

یوونتوس
بانوی پیر

اولین برداشت از لباس 
جدید

باشگاه یوونتوس شب 
گذشته از پیراهن های 
جدید این باشگاه رونمایی 
کرد.

بارسلونا
آبی و اناری ها

پروژه عکاسی از کیت 
جدید

نایب قهرمان لالیگای 
امسال نیز مثل بیشتر 
تیم های اروپایی از کیت 
رسمی سال آینده اش 
رونمایی کرد.

رئال مادرید
کهکشانی ها

بازدید فلورنتینو پرز از 
تمرینات رئال

رئیس باشگاه رئال از 
تمرینات این تیم پیش 
از شروع دور جدید 
چمپیونزلیگ بازدید کرد.

منچسترسیتی
سیتیزن ها

به استقبال شنبه

تمرینات تیم گواردیولا 
همچنان ادامه دارد و این 
تیم خودش را برای ادامه 
مسابقات آماده می کند.

استقلال با مجيدى ادامه مى دهد
نه امیر قلعه نویی، نه جواد نکونام و نه محمود فکری

علی  رحیمی

هفته هاست در فضای مجازی 
برکناری  مبنی بر  شایعاتی 
فرهاد مجیدی ازسوی باشگاه 
استقلال به گوش می رسد؛ 
این  بر  که  به این خاطر 
عقیده اند تیم آبی با مدیریت 
فرهاد نتیجه نگرفته و شانس 
قهرمانی در لیگ برتر را از دست داده، 
درحالی که در زمان استرا یکی از 
امیدهای اصلی قهرمانی بوده است. 
در فضای مجازی ابتدا بازگشت دوباره 
مربی ایتالیایی به جمع آبی ها مطرح 
شد؛ درحالی که علی نژاد، معاون وزیر 
ورزش و جوانان، در مصاحبه ای گفت 
تیم های آبی و قرمز در فصل جدید 
حق جذب مربی و بازیکن خارجی 
جدید را نخواهند داشت. دلیل اتخاذ 
این سیاست هم مشکلات کشور در 
تأمین ارز و پایین آمدن قیمت ریال 
دربرابر دلار است؛ تاجایی که کمیته 
تعیین وضعیت به باشگاه های حاضر 
در لیگ برتر توصیه کرده با خارجی  ها 
ریالی قرارداد امضا کنند. جالب است 
بدانید فدراسیون فوتبال با اسکوچیچ 

هم قرارداد ریالی امضا کرده است.
دوباره  حضور  منتفی شدن  با 
استراماچونی در استقلال، صحبت از 
۳ مربی است؛ امیر قلعه نویی که به نظر 
می رسد سپاهان قرارداد او را تمدید 
نمی کند، جواد نکونام که به همراه تیم 
فولاد به دنبال کسب سهمیه حضور 
در لیگ قهرمانان آسیاست و محمود 
فکری که تا پیش از بازی دیشب 
به همراه نساجی در ۶ بازی ۱۲امتیاز 
کسب کرده بود. اما به نظر می رسد 
برخلاف این شایعات، باشگاه استقلال 
برنامه ای برای برکناری فرهاد مجیدی 
ندارد؛ به ویژه که قراردادش با این 
مربی جوان یک ونیم ساله است و سال 

بعد هم به این مربی متعهد است.
احمد سعادتمند در تازه ترین مصاحبه 
خود با یکی از شبکه های رادیویی 

از نتایج استقلال با فرهاد مجیدی 
دفاع کرد و چنین گفت: در جریان 
هستید که به دلیل شیوع کرونا، لیگ و 
تمرینات تعطیل شد و در ادامه فرصت 
کمی به تیم ها برای آماده سازی داده 
شد. در اولین بازی، برای برگزاری یک 
مصاف معوقه راهی خوزستان شدیم 
که متأسفانه شرایط خوبی به لحاظ 
شیوع ویروس در آن مقطع نداشت و 
بعد از آن، به تناوب بازیکنان ما دچار 
ویروس کرونا شدند و در مقطعی ۱۵ 
عضو تیم ما هم کرونایی شدند. ما 
مدت قابل توجهی همه شاکله تیم را 
در اختیار نداشتیم، ولی خدا را شکر 
در روزهای اخیر همه بازیکنان را به جز 
یکی دو مصدوم در اختیار داریم و 
تمریناتمان منظم برگزار می شود. 
امیدوارم برای کسب سهمیه و در 
ادامه موفقیت در جام حذفی، گام 
بزرگی برداریم. قطعا باشگاه استقلال، 
همیشه حرف های زیادی برای گفتن 
که  می دانیم  همه  و  است  داشته 
استقلال پرافتخارترین تیم ایرانی 
در آسیاست. ما جام حذفی، لیگ 
قهرمانان و لیگ برتر را در پیش داریم. 
باوجود مشکلات، تلاشمان روی حفظ 
شاکله تیم است. بنا داریم امسال 
کمترین خروجی را داشته باشیم 
نیم در نقاطی که لازم است،  و بتوا
نسبت به جذب بازیکن اقدام کنیم. در 
آسیا هم برنامه داریم یک رقیب جدی 
باشیم و مطمئن هستم هوادارانمان را 
شاد خواهیم کرد. به هواداران خوبمان 
می گویم که بازیکنان، کادر فنی، 
مجموعه عوامل تیم، کادر مدیریتی، 
. تلاش می کنند تا  . هیئت مدیره و.
باشگاه استقلال بزرگی خود را داشته 
باشد و همچنان باعث افتخار ایران 

باشد.
  قهرمانی در جام حذفی، ضامن

بقای فرهاد
خیلی ها می گویند احمد سعادتمند 
باید این گونه مصاحبه و از فرهاد 
مجیدی حمایت کند، اما اگر استقلال 

در هفته های آتی نایب قهرمان لیگ 
برتر نشود و در جام حذفی روی سکو 
نرود، فرهاد فصل آینده شانسی برای 
حضور در رأس کادر فنی استقلال 
نخواهد داشت و باید جمع آبی ها را 
ترک کند. منتقدان فرهاد می گویند 
همواره مدیران استقلال در زمان های 
بحرانی از مربی حمایت کردند و 
گفتند قصد تغییر سرمربی را ندارند تا 
از مربی حمایت کرده باشند و در آینده 
برکناری مربی برای هیچ کس جای 
سؤال باقی نگذارد. اما واقعیت این 
است که سیاست های باشگاه استقلال 
از جلسات  شاید در جلساتی غیر 
هیئت مدیره باشگاه تعیین شود که 
فعلا سیاست  ها درجهت حمایت از 
فرهاد مجیدی است. این ها می گویند 
فرهاد نباید در این برهه سرمربی تیم 
می شده، اما حالا که این اتفاق رخ 
داده است، باید در مسیر حمایت از 
او حرکت کرد. به باور این ها فرهاد در 
مسیر آزمون و خطا گام بر می دارد و 
دست کم باید فصل آینده هم به وی 
میدان داد تا تیمش را از نو و با تفکرات 
خودش بسازد. دیدگاه این افراد 
این است؛ استقلال همان طور که به 
علیرضا منصوریان بیش از یک فصل 
فرصت داد، باید به فرهاد مجیدی 
هم فرصت بدهد. فارغ از صحبت های 
احمد سعادتمند و حرف های مخالفان 
و منتقدان فرهاد مجیدی دیدگاه 
تعیین  در  استقلال  تماشاگران 
سیاست های تیم آبی تأثیرگذار است. 
همان طور که دیدید، در گذشته با 
شدت یافتن انتقادهای تماشاگران، 
علیرضا منصوریان تصمیم گرفت به 
حضور خود در جمع آبی ها پایان دهد. 
بهترین رفیق و حامی فرهاد مجیدی 
نه احمد سعادتمند است و نه دیگر 
اعضای هیئت مدیره باشگاه استقلال. 
بهترین حامی فرهاد مجیدی، نتیجه 
است. او اگر نتیجه نگیرد، حتی در 
صورت حمایت ازسوی باشگاه نیز باید 

جمع آبی ها را ترک کند.
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مس در آستانه طلا شدن
رفسنجان امروز آماده برگزاری جشن صعود به لیگ برتر فوتبال است

احسان سرفرازی
  e.sarfarazi@shahraranews.ir

لیگ دســته اول فوتبال ایــران به 
جذاب تریــن روزهایــش رســیده 
و مســی های اســتان کرمان برای 
رسیدن به لیگ برتر، کورس هیجان انگیزی 
با هم دارند. در انتهای جدول نیز جدال های 
حساسی برای ســپیدرود رشت، رایکا بابل، 
نیروی زمینی، ملوان و حتی قشقایی برای 
فرار از سقوط برقرار اســت. بازی های این 
هفته از ساعت۱۹ امشــب آغاز می شود و با 
رقم خوردن شرایط خاص احتمال دارد مس 
رفسنجان بعد از بازی های همین هفته جشن 
صعود بگیرد. شکست یا تساوی آلومینیوم 
برابر ملوان و پیروزی مس رفســنجان برابر 
فجر، همین امشــب جشــن قهرمانی را به 

اردوی رفسنجانی ها خواهد آورد.
 رفسنجان در آستانه برگزاری جشن صعود

درحالی کــه تا ۲ هفتــه پیش همــه فکر 
می کردنــد مــس رفســنجان به راحتــی 
قهرمان مسابقات خواهد شد و به لیگ برتر 
صعود می کند، با ۲ شکســت پیاپی فاصله 
امتیازی اش با مس کرمان به ۳امتیاز رسید 
تا الان هم قهرمانی اش و هــم صعودش به 

خطر بیفتد.
مس رفســنجان ایــن هفته میزبــان تیم 
فجرسپاسی است که بعد از مشکلات مالی 
درگیر بیمــاری کرونا هم شــد و اکنون در 
رده یازدهم جــدول لیگ قــرار دارد. مس 
رفسنجان اگر این هفته هم امتیاز از دست 
بدهد، وضعیت سختی در روزهای آخر لیگ 
پیدا می کند و شــاید حتی صعود هم نکند؛ 
اما در صــورت پیروزی خانگــی مقابل تیم 
کرونا زده فجرسپاسی، مســابقات ۲ هفته 
پایانی را با خیالی آسوده تر برگزار می کند؛ 

البته شــاگردان محمد ربیعی درصورتی که 
شانس یارشــان باشــد، می توانند قهرمان 

زودهنگام مسابقات نیز لقب بگیرند.
مس رفسنجان اکنون با ۶۰امتیاز صدرنشین 
اســت و خودش را برای اولیــن حضور در 
لیــگ برتر آمــاده می کند؛ البتــه این تیم 
فصل ۹۴-۹۳ تا یک قدمــی صعود به لیگ 
برتر هم رســید، اما باوجود اینکه ۲۰هفته 
صدرنشــین گروه بود، در گام آخر قافیه را 
به سیاه جامگان مشــهد باخت و راهی بازی 
پلی آف شد. نکته جالب اینکه رفسنجانی ها 
در بــازی پلی آف به مــس کرمانی خوردند 

که این روزها بدجوری موی دماغشان شده 
است. در آن بازی کرمانی ها با یک گل از سد 
هم نام رفسنجانی شــان گذشتند تا حسرت 

لیگ برتری شدن بر دل این تیم بماند.
مس کرمــان ۵۷امتیازی کــه در رده دوم 
جدول لیگ قرار دارد، ایــن هفته با نیروی 
زمینی که در رده پانزدهم و در خطر سقوط 
است، دیدار می کند. نتیجه بازی برای هر ۲ 
تیم اهمیت دارد؛ یکــی برای صعود به لیگ 
برتر و دیگری برای سقوط نکردن. در اراک 
هم یک بازی جذاب دیگر برگزار می شــود. 
آلومینیوم اراک با رسول خطیبی در رده سوم 

جدول لیگ است و اگر می خواهد تا لحظات 
پایانی مسابقات شانس صعود داشته باشد، 
باید میهمانش تیم ملوان را شکست بدهد که 
کار دشواری است. ملوان با میثاقیان مزه برد 
را چشیده و راحت به هر تیمی امتیاز نخواهد 
داد؛ تیمی که هنوز هم در خطر سقوط است.
خوشه طلایی ســاوه که هفته گذشته تیم 
صدرنشین مس رفســنجان را شکست داد، 
این هفته باید به مصاف تیم یکی مانده به آخر 
جدول، سپیدرود رشت برود. سپیدرودی ها 
برای بقا تلاش می کنند و کار دشــواری در 
شــهر باران مقابل تیم خوشه طلایی دارند. 

این بــازی هم جنــگ بقا و صعود اســت و 
حساسیت های فراوانی دارد.

نود ارومیه، تیم پنجم جدول لیگ، به مصاف 
بادران تهران می رود؛ تیمی که در رده ششم 
جدول است. شاید در این هفته بادران بخت 
اندکش برای صعود را نیز از دســت بدهد. 
در هفته ســی و دوم لیگ برتر احتمال دارد 
معادلات جدول لیگ برای صعود و قهرمانی 
تا حد زیادی مشخص شود. تیم هوادار هم 
به مصاف رایکا خواهــد رفت؛ دیگرتیمی که 
ممکن است این فصل به لیگ دسته۲ سقوط 

کند. این بازی هم جذاب است.

از ميزبانى جوانان جهان انصراف داديم
داورزنی: زمانی که به والیبال برگشتم، بدهکاری های زیادی داشتیم

لیبال روز  مجمع عمومی و سالیانه فدراسیون وا
گذشته به ریاست معاون وزیر ورزش و جوانان در 
المپیک برگزار شد.  آکادمی ملی المپیک و پارا
در حاشیه این مجمع محمدرضا داورزنی، رئیس 
لیبال کشورمان، درباره عملکرد و  فدراسیون وا
فعالیت های این فدراسیون گفت: والیبال در سال 
گذشته عملکرد بسیار خوبی داشت که قهرمانی 
جوانان ایران در جهان به عنوان رکورد جدیدی در 
والیبال به ثبت رسید. رئیس فدراسیون والیبال 
میزبانی ۲ هفته لیگ ملت ها در ارومیه و اردبیل 
و میزبانی قهرمانی مردان آسیا در تهران را از 
عملکردهای بسیار خوب والیبال ایران در سال۹۸ 
دانست و گفت: والیبال ساحلی نیز عملکرد خوبی 
در سال گذشته داشت که امیدوارم امسال نیز 

این روند را ادامه دهد. وی ادامه داد: میزبانی 
تور جهانی سه ستاره بندرعباس را نیز در 
اسفند۹۸ داشتیم و همه کارها برای برگزاری 
رقابت ها انجام شده بود، اما ویروس کرونا 
مسابقات را لغو کرد. داورزنی گفت: فدراسیون 
والیبال در ابتدای اسفندماه با توجه به شرایط 

ویروس کرونا، با همکاری خوب باشگاه ها 
و دیگرمراجع، تکلیف لیگ های 

داخلی را مشخص کرد. 
وی درباره برنامه های 
لیبال  وا پیش روی 

در  گفت:  ایران 
 ۲ ۰ ۲ ۱ ل سا
ست  ا خو ر د
برای  میزبانی 
جوانان و نوجوانان 
داشتیم  جهان 
فدراسیون  که 
تصمیم  جهانی 
قهرمانی  گرفت 
جهان  نان  جوا
 ۲ را به میزبانی 
مرحله  و  کشور 

در  را  آن  نهایی 
ایتالیا برگزار کند. با 

توجه به اینکه از نظر شرایط اقتصادی و بازاریابی، 
میزبانی ایران در این مسابقات مناسب نبود، 
نان جهان انصراف دادیم. رئیس  از میزبانی جوا
فدراسیون والیبال گفت: درنهایت برنامه این شد 
که ایران میزبان نوجوانان و جوانان آسیا و نوجوانان 
جهان شود که میزبانی آسیا قطعی است و میزبانی 
مسابقات قهرمانی نوجوانان جهان، هنوز قطعی 
نشده، اما احتمال آن زیاد است. وی یادآوری کرد که 
اگر به دلیل ویروس کرونا، مسابقات قهرمانی قاره ها 
در رده سنی نوجوانان و جوانان برگزار نشود، انتخاب 
تیم ها برای حضور در مسابقات قهرمانی جهان بر 
اساس رده بندی قاره ای خواهد بود. داورزنی تأکید 
کرد: المپیک اهمیت زیادی برای والیبال ایران دارد، 
اما در زمان مناسب تصمیم فدراسیون 
برای انتخاب سرمربی تیم ملی را 
اعلام خواهیم کرد. وی با یادآوری 
اینکه تاکنون مشکل حامی مالی 
برای سال۹۹ حل نشده است، 
افزود: تلاش داریم که بر اساس 
منابع موجود، برنامه ها را پیش 
ببریم؛ البته از زمانی که مسئولیت 
پذیرفتم،  را  فدراسیون 
بدهکاری های زیادی 
تلاش  که  داشتیم 
کردیم آن ها را تسویه 
مهرماه  تا  و  کنیم 
سال جاری، ان شاءا... 
پرداخت  آن ها  همه 
رئیس  شد.  خواهد 
فدراسیون والیبال در 
پایان گفت: در تلاش 
هستیم که لیگ را با 
رعایت پروتکل ها از 
نیمه شهریورماه آغاز 
چه  هر  زیرا  کنیم، 
لیگ پویاتری داشته 
ملی  تیم  باشیم، 
خواهیم  آماده تری 

داشت.
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این روند را ادامه دهد. وی ادامه داد: میزبانی 
تور جهانی سه ستاره بندرعباس را نیز در 
 داشتیم و همه کارها برای برگزاری 
رقابت ها انجام شده بود، اما ویروس کرونا 
مسابقات را لغو کرد. داورزنی گفت: فدراسیون 
والیبال در ابتدای اسفندماه با توجه به شرایط 

ویروس کرونا، با همکاری خوب باشگاه ها 
و دیگرمراجع، تکلیف لیگ های 

داخلی را مشخص کرد. 
وی درباره برنامه های 
لیبال  وا پیش روی 
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کرد: المپیک اهمیت زیادی برای والیبال ایران دارد، 
اما در زمان مناسب تصمیم فدراسیون 
برای انتخاب سرمربی تیم ملی را 
اعلام خواهیم کرد. وی با یادآوری 
اینکه تاکنون مشکل حامی مالی 

برای سال۹۹
افزود: تلاش داریم که بر اساس 
منابع موجود، برنامه ها را پیش 
ببریم؛ البته از زمانی که مسئولیت 
پذیرفتم،  را  فدراسیون 
بدهکاری های زیادی 
تلاش  که  داشتیم 
کردیم آن ها را تسویه 
مهرماه  تا  و  کنیم 
سال جاری، ان شاءا... 
پرداخت  آن ها  همه 
رئیس  شد.  خواهد 
فدراسیون والیبال در 
پایان گفت: در تلاش 
هستیم که لیگ را با 
رعایت پروتکل ها از 
نیمه شهریورماه آغاز 
چه  هر  زیرا  کنیم، 
لیگ پویاتری داشته 
ملی  تیم  باشیم، 
خواهیم  آماده تری 

داشت.

لیگ دسته اول فوتبال ایران

امتیازبازيهاتيم

۳۱۶۰مس رفسنجان۱
۳۱۵۷مس کرمان۲
۳۱۵۴آلومینیوم اراک۳
۳۱۵۳خوشه طلایی ساوه۴
۳۱۵۲نود ارومیه۵
۳۱۴۸بادران تهران۶
۳۱۴۸هوادار۷
۳۱۴۷گل ریحان البرز۸
۳۱۴۲استقلال خوزستان۹
۳۱۴۱آرمان گهر۱۰
۳۱۳۹فجر سپاسی۱۱
۳۱۳۶داماش گیلان۱۲
۳۱۳۵قشقایی شیراز۱۳
۳۱۳۴ملوان۱۴
۳۱۳۲نیروی زمینی۱۵
۳۱۳۱رایکا بابل۱۶
۳۱۳۰سپیدرود رشت۱۷
۳۱۱۰شهرداری تبریز۱۸

جذاب تریــن روزهایــش رســیده 
و مســی های اســتان کرمان برای 
رسیدن به لیگ برتر، کورس هیجان انگیزی 
با هم دارند. در انتهای جدول نیز جدال های 
حساسی برای ســپیدرود رشت، رایکا بابل، 


